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Abstract (en)
The box has an outer casing (2) formed by rolling up a cut-out piece of cardboard and closing it along a longitudinal seam (3). At least part of the lid
(5,6,7) protrudes into the container's (1) casing. The lid (5) has a base (6) from around which projects a rim (7) parallel with the container's casing.
The top end of the casing is turned inwards and has a peripheral nominal fracture-line (8). The lid is made from deep-drawn cardboard.

Abstract (de)
Dosenförmiger Behälter(1) mit einem aus einem Kartonzuschnitt gewickelten und entlang einer Längsnaht verschlossenen Behältermantel(2) und
mit einem abnehmbaren Deckel(5,6,7,9), der wenigstens teilweise in den Behältermantel hineinragt, wobei der Deckel(5) topfförmig ausgebildet ist,
einen Deckelboden(6) und von diesem aufragend einen parallel zum Behältermantel(2) verlaufenden umlaufenden Rand(7) aufweist, und daß das
obere Ende des Behältermantels(2) nach innen umgebördelt ist und das freie Ende des Deckelrandes(7) umgreift. <IMAGE>
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